

差信假期 693178A (KPL NO:4294)
YAKIN TERUS HOLIDAY SDN BHD

TEL: 03-6179 5668

CODE: CNXI13

13 Days 12 Nights Northern Xinjiang Landscape

塞外美景之旅 乌鲁木齐.富蕴.可可托海.布尔津.禾木村.贾登峪.喀纳斯.乌尔禾魔鬼域 独山子太峡谷.寒里水湖.伊宁.喀拉峻草原.特克斯八卦城.那拉提草原

吉隆坡 >乌鲁木齐

(晚)

行程依季节天气而调整改变

集合于吉隆坡国际机场,飞往"<mark>乌鲁木齐</mark>"。抵达,导游举牌接机,晚餐后、入住酒店。 住宿: 4* 乌鲁木齐涵唐酒店 或同级

乌鲁木齐 6.5h/480km 富蕴-可可托海

(早/午/晚)

前往<mark>富蕴、【火烧山】(途经</mark>)这里连绵起伏的山丘是一片红色,全是风蚀地貌构成,每逢晨昏,在朝日获夕阳的映照之 下,山体彷佛在熊熊燃烧,因而得名。【<mark>卡拉麦里有蹄类自然保护区</mark>】(**途经**),这里属国家保护的珍稀动物,有蒙新野 驴、普氏野马、鹅喉羚、黄羊等。而蒙古野驴以发展到700余头,鹅喉羚也有一万余头。傍晚抵达<mark>富蕴</mark>。

住宿: 4* 可可托海艾斯酒店 或同级

富蕴 4.5h/300km 布尔津

(早/午/晚)

(途径伊雷木特湖、途径可可苏里湖、可可托海国家地质公园含区间车、神钟山)

前往【<mark>可可托海国家地质公园</mark>】,是1931年8月11日的8级大地留下的遗迹,全长176公里,一般宽度10米,最大宽度达4公 里。地震断裂带沿着裂口,垂直绵延前行,也是世界上最壮观、最惊人的保存最完好的地震断裂带遗迹,素有"地质博物馆" 之称。【可可苏里湖】,又称野鸭湖。野鸭湖既有西湖的精致秀美,又有白洋淀的苇荡迷宫,一派"沙鸥翔集"、"鱼翔浅底" 的水乡泽国美景。【<mark>伊雷木特湖</mark>】(俗称海子口),蒙古语意为"旋涡",是卡拉先格尔地震断裂带上形成的断陷洼地,被誉 为"蓝色的河湾"。而后前往布尔津。

住宿: 4* 布尔津上士国际酒店 或同级

布尔津 3h/270km 禾木村 1.5h/70km 贾登峪

(早/午/晚)

(黑流滩草原、禾木村含区间车、禾木河、图瓦人村落、观景台)

途径<mark>黑流滩草原</mark>。前往【<mark>禾木村</mark>】(**乘区间车进入**)一路风景的优美,可与美国优胜美地国家公园及瑞士阿尔卑斯山国家 公园景观相比,一点不逊色,甚且认为更多了一分清静与质朴,四周群山环绕,山脚下是由云杉、冷杉、红松等珍贵树木 组成的西伯利亚泰加林,莽莽苍苍,雄浑壮观。极目远眺,是阿尔泰山主峰—友谊峰常年不化的积雪,在阳光的照耀下, 熠熠生辉。凝神倾听,山林松涛阵阵,小溪潺潺,更有苍鹰盘旋,置身于此,让人感到无限惬意和悠然。 下午前往<mark>贾登峪</mark>酒店区入住。

住宿: 4* 贾登峪白桦林酒店酒店 或同级

贾登峪 1h/40km 喀纳斯景区-贾登峪

(早/午/晚)

(喀纳斯景区+区间车、月亮湾、卧龙湾、神仙湾/观鱼亭)

前往国家级【<mark>喀那斯自然景观保护区</mark>】(**乘区间车**);途中游览—额尔齐斯河,这是我国唯一注入北冰洋的河流,全长 2969公里,后途经【卧龙湾】、【月亮湾】,【神仙湾】如「月亮湾」因斯河河段曲流彷如一弯明月而得名,从高处向下 俯瞰,蓝绿色的河水将一望无际,将连绵而成的白桦林一分为二,其间线条分,明煞是好看。沿途观"金山"一阿尔泰山的雄 伟与秀丽,"银水"一额尔齐斯河(中国唯一流入)的自然风光,水草丰美、牛羊成群、哈萨克毡房如繁星点点落在无垠的草原 上,景致如画,美不胜收,前往<mark>喀纳斯湖</mark>,喀纳斯湖位于布尔津县境内。喀纳斯是蒙古语,意为峡谷中的湖。是一个深山 密林中的高山湖泊。后进入喀纳斯景区乘坐环保车登上【<mark>观鱼亭</mark>】,俯瞰哈那斯湖全景,站在亭上有羽化登仙之感,然而 高山湖泊的风,迎面吹来当然更是是透心凉, 使您有不同的感受。晚入住**贾登峪**酒店区酒店。

住宿: 4* 贾登峪白桦林酒店酒店 或同级

贾登峪3h/148km布尔津3h/230km乌尔禾(克拉玛依)

(早/午/晚)

(五彩滩、魔鬼城+电瓶车)

乘车返回<mark>布尔津</mark>,再次**观赏阿勒泰山脉**-这里是中国唯一的南西伯利亚区系动植物分布区,生长有西伯利亚区系的落叶松、 红松、云杉、冷杉等珍贵树种和众多的桦树林,以及各种珍禽异兽。哈纳斯湖不仅美如仙境,还有「三奇」喔! 抵达布尔 津享用午餐。下午前往【<mark>五彩滩</mark>】-入围"神奇西北100景",因岩石中含有矿物质的不同,幻化出种种异彩,得名"五彩滩"。 专车前往文明于世的【<mark>乌尔禾魔鬼城</mark>】在克拉玛依市乌尔乐乡东南三公里,有一处独特的风蚀地貌,定名为风城,人们习 惯称它为"魔鬼城"。方圆约10平方公里,地面海拔350米左右,据考察大约一亿多年前的白垩纪时,这里是一个巨大的淡水 湖,湖岸生长着茂密的植物,后来经过两次大的地壳变动,湖泊变成了间夹着砂岩和泥板的陆地瀚海,地学上称它为"戈壁 台地"。千百万年来,由于风雨剥蚀,地面形成深浅不一的沟壑,裸露的石层被狂风雕琢得奇形怪状,在起伏的山坡上,布 满血红、湛蓝、洁白、橙黄的各色石子,宛如魔女遗珠,更增添了几许神密色彩,内城地处风口,四季多风。每当大风乔 来,黄沙遮天,大风在风城里激荡回旋,凄厉呼啸,如同鬼哭,"魔鬼城"因此面得名。-堪称为天然博物馆。途中参观号称 【千口油井】的油田作业区的机械不断运作,一动一静,摇晃不定情景壮观而有趣。

住宿: 4* 克拉玛依乌尔禾海棠酒店 或同级

乌尔禾3h/255km独山子 2.5h/190km 精河 第7天

(早/午/晚)

(独山子大峡谷)

前往<mark>独山子区</mark>、观赏【<mark>独山子大峡谷</mark>】位于新疆克拉玛依市独山子区境内,城区南28千米处,有便道可行驶车辆到其处。 为天然原始旅游资源,景区谷底宽100-400米,谷肩宽800-1000米,从谷底到谷肩高可达200米,海拔1070米,属峡谷地 貌。游毕前往<mark>精河</mark>酒店入住。

住宿: 4* 精河迎宾馆 或同级

精河4h/250km 伊宁 第8天

(早/午/晚)

(沿途天山北坡经济带、赛里木湖+区间车、果子沟大桥)

前往游览【<mark>赛里木湖</mark>】被誉为亚洲最美的一颗明珠,这里的风景美不胜收,碧蓝的湖水被雪山围绕,大草原上黄色的野菊 花仿佛一条织花的地毯。远处的牧羊人悠闲的放牧,这一切俨然一幅油画呈现在您的面前。游毕继续驱车前往<mark>伊宁市</mark>,此 地为伊犁哈萨克自治州的首府、经济、政治及交通的重镇,也是多种民族渗杂聚居之地,呈现出多元化的城市风貌。

住宿: 4* 伊宁美景大酒店 或同级





第9天

伊宁2h/114km 特克斯

(喀拉峻风景区+阔克苏大峡谷-游船、特克斯八卦城、离街)

乘车前往<mark>喀拉峻风景区,**乘船**游览<mark>阔克苏大峡谷</mark>。"喀拉峻"是哈萨克语,意思是"山脊上的莽原"。喀拉峻山是一条东西向绵</mark> 延的山岭,两侧是沟壑树状密布的山地,山原起伏跌宕,生长着茂密的原始云杉林、一切都处于原生状态,没有任何旅游 设施。喀拉峻景区内雪峰与峡谷辉映,森林与草原镶嵌,春夏季五花绽放,姹紫嫣红,晨曦落霞映照下线条柔美、层次分 明,构成一幅幅艺术画卷。喀拉峻景区作为"新疆天山"世界自然遗产的重要组成部分。前往<mark>特克斯游览八卦城</mark>。离<mark>街</mark>散步。 住宿: 4* 特克斯离街凤凰国际酒店 或同级

第10天

特克斯3.5h/270km 那拉提

(早/午/晚)

(早/午/晚)

(董衣草田、那拉提草原+区间车、河谷草原)

前往<mark>那拉提草原。沿途观赏薰衣草田</mark>。那拉提草原又名(西)巩乃斯草原,瓦剌蒙古语意为"绿色谷地"(元明清时期这里是 瓦剌辉特部牧区),哈萨克语意为"白阳坡",在新疆伊犁州新源县那拉提镇东部,距新源县城约110公里,位于那拉提山北 坡,是发育在第三纪古洪积层上的中山地草原、世界四大草原之一的亚高山草甸植物区,自古以来就是著名的牧场。 住宿: 4* 那拉提万森度假酒店 或同级

第11天

那拉提2.5h/140km 伊宁

(早/午/晚)

(巩乃斯河、六星街、网红冰激凌)

乘车途径<mark>巩乃斯河</mark>返回<mark>伊宁</mark>。抵达后游览<mark>六星街</mark>:是中国塞外江南之城的新疆伊犁州伊宁市的一个古老街区,始建于上世纪 30年代中期(1934-1936年),根据当时新疆省政府推行的六大政策(反帝、亲苏、民族平等、和平、建设、清廉)理念,由德 国工程师瓦斯里规划设计。街区平面呈圆形,有六条主干道从中心向外辐射,把街区分成六个扇形地区,中心为学校、商 铺、清真寺等公共建筑,外围为居住区,形成一个独具特色的居住模式、是以反映伊犁维吾尔民俗风情为主的原生态大型 人文景区,是伊宁的形象窗口和国家3A级旅游景区,到了这里,吃、行、游、购、娱都能体验到浓郁的"新疆味道"。 安排大家品尝网红冰激凌

住宿: 4* 伊宁美景大酒店 或同级

住宿: 4* 乌鲁木齐涵唐酒店 或同级

第12天

伊宁(高铁5.5h)乌鲁木齐

(早/午/晚)

<mark>乘坐动车返回乌鲁木齐,下午游览新疆国际大巴扎</mark>、于2003年6月26日落成,是世界规模最大的大巴扎(维吾尔语,意为 集市、农贸市场),集伊斯兰文化、建筑、民族商贸、娱乐、餐饮于一体,是新疆旅游业产品的汇集地和展示中心,是"新 疆之窗"、"中亚之窗"和"世界之窗",2004年入选乌鲁木齐市"十佳建筑",具有浓郁的伊斯兰建筑风格,在涵盖了建筑的功 能性和时代感的基础上,重现了古丝绸之路的繁华,集中体现了浓郁西域民族特色和地域文化。

第13天

乌鲁木齐→吉隆坡

(早)

送往机场办理登机手续、乘搭客机飞返吉隆坡。

酒店以当地星级为准. 行程安排仅供参考, 以最终航班及酒店确认为准。

团费包含: 机票+机场税、飞机餐、来回20kg托运行李、小费、中国免签证

团费不含: 旅游保险、吉隆坡机场接送









693178A (KPL NO:4294) YAKIN TERUS HOLIDAY SDN BHD

TEL: 03-6179-5668

Addresses: Level 2-1, Wisma TJB. NO 11, Jalan 9/32 Taman Jinjang Baru, 52000 Kuala Lumpur, Wp Kuala Lumpur.

13 Days Northern Xinjiang Landscape
12 Nights
Urungi, Fuyun, Koktokai, Burzin, Hema Village, Jadenya, Kanas, Urko Devil's Land, Daskarzi Canyon,

Sayram Lake, Giring, Karajun Grassland, Tekes Bagna City, Nalati Grassland

CODE: CNXJ13

Day01

Kuala Lumpur 🗡 Urumgi

(D)

Gather at Kuala Lumpur International Airport and fly to Urumqi. Upon arrival, meet our guide and after dinner, check in to the hotel. Stay: 4* Urumgi Han Tang Hotel or Similar

Day02

Urumqi 6.5h/480km Fuyun-Koktokay

(B/L/D)

Go to Fuyun, [Fire Mountain] (via), the rolling hills here is a red color, all wind erosion geomorphology, every morning and evening, in the morning and evening sunshine, the mountain seems to be on fire, hence the name. Karamali Hoofed Nature Reserve (via), which is a nationally protected rare animal species, including Mongolian wild ass, Przewalski's wild horse, goitered antelope, yellow sheep, etc. The Mongolian wild ass has grown to over 700 species. And the Mongolian wild ass has developed to more than 700 heads and the goitered gazelle has more than 10,000 heads. Arrive at Fuyun in the evening.

Stay: 4* Koktokay Ace Hotel or Similar

Day03

Fuyun 4.5h/300km Burqin

(B/L/D)

(Iremut Lake, kekesuli Lake, Koktokay National Geopark with Interval Bus, Shenzhong Mountain)

Go to the Koktokay National Geopark, a remnant of the 11 August 1931 magnitude 8 earthquake, which is 176 km long, with a general width of 10 metres and a maximum width of 4 km. Earthquake rupture zone along the rift, vertical stretches forward, but also the world's most spectacular, most amazingly well-preserved earthquake rupture zone remains, known as the 'geological museum'. KekeSuli Lake, also known as Mallard Lake. Mallard Lake has the exquisite beauty of the West Lake and the maze of reeds of Baiyangdian, with the beautiful scenery of 'sand gulls gathering' and 'fish flying in the shallow bottom' of the water countryside and swampy country. Iremut Lake (commonly known as Hai Zikou), meaning 'whirlpool' in Mongolian, is a fracture depression formed on the Karashengal earthquake fault zone, known as the 'blue river bay'. Afterwards, we will go to Burqin. Stay: 4* Burqin Shangshi International Hotel or Similar

Day04

Burqin 3h/270km Hemu Village 1.5h/70km Jiadengyu

(Heiliutan Grassland, Hemu Village with Interval Bus, Hemu River, Tuvan Village, Observation Deck)

The route is through the Heiliutan grassland. Go to [Hemu Village] (Shuttle car) all the way to the beautiful scenery, can be compared with the United States Yosemite National Park and the Swiss Alps National Park landscape, is not inferior, even that more a point of tranquility and simplicity, surrounded by mountains, at the foot of the mountain is composed of spruce, fir, red pine and other precious trees in Siberia taiga forest, reckless, majestic and spectacular. Looking into the distance, there is the perennial snow of Friendship Peak, the main peak of Altai Mountains, glittering under the sunlight. Gazing and listening, the mountain forest pine waves, gurgling brooks, more eagles circling, in this place, let a person feel infinitely comfortable and leisurely. In the afternoon, go to Jadenyu hotel area to check in.

Stay: 4* Kanas Birch Forest Resort Hotel or Similar or Similar

Day05

Jiadengyu 1h/40km Kanas-Jiadengyu

(B/L/D)

(Kanas Scenic Area + Interval Bus, Moon Bay, Wolong Bay, Shenxian Bay/Fish Watching Pavilion)

To the national level [Kanas Natural Landscape Reserve] (by interval car); on the way to visit - Eergis River, which is China's only injection into the Arctic Ocean river, the total length of 2,969 km, and then pass through the [Wolong Bay], [Bay of the Moon], [Immortal Bay], [Shenxian Bay], such as 'Bay of the Moon,' due to the river section of the River flows as if it were a bend of a bright moon and was named, from a high place to look down on the blue-green waters of the river will be As far as the eye can see, the continuous birch forest is divided into two, and the lines between them are very beautiful. After entering the Kanas scenic area to take the environmental protection vehicle on the [Fish watching Pavilion], overlooking the panoramic view of the Hanas Lake. .Stay: 4* Kanas Birch Forest Resort Hotel or Similar or Similar

Day06

Jiadengyu 3h/148km Burgin 3h/230km Urho (Karamay)

(B/L/D)

(Colorful Beach, Devil's Town + Battery Car)

Drive back to Burgin and enjoy the Altai Mountains again - this is the only area in China where plants and animals of the South Siberian region are distributed. Arrive in Burqin for lunch. In the afternoon, we will go to 'Five-color Beach' - shortlisted as one of the '100 Scenes of Wonderful Northwest China', which is named 'Five-color Beach' because of the different minerals contained in the rocks, which create a variety of different colors. Move to Urho Devil City, which is civilized in the world, and call it 'Gobi Terrace' in geography. Over the past millions of years, due to the wind and rain erosion, the ground formed shallow and deep gullies, the exposed stone layer was carved by the wind in strange shapes, on the way to can see [thousands of oil wells] of the oil field operation area of the continuous operation of the machinery, a movement.

Stay: 4* Karamay Urho Haitang Hotel or Similar

Day07

Urho 3h/255km Dushanzi 2.5h/190km Jinghe

(B/L/D)

(Dushanzi Grand Canyon)

To Dushanzi District, viewing [Dushanzi Grand Canyon] for natural primitive tourism resources, scenic valley bottom width of 100-400 metres, the valley shoulder width of 800-1000 metres, from the valley bottom to the shoulder of the valley height of up to 200 metres, an altitude of 1070 metres, is a canyon geomorphology. After the tour, go to Jinghe hotel to check in. Stay: 4* Jinghe Hotel or Similar

Day08

Jinghe 4h/250km Yining

(B/ L/ D)

(Along the way Tianshan North Slope Economic Zone, Sayram Lake + Interval Bus, Guozigou Bridge)

Go to visit the Sayram Lake, known as one of the most beautiful pearls in Asia, the scenery here is breathtaking, the blue lake is surrounded by snow-capped mountains, and the yellow wild chrysanthemums on the prairie seem like a carpet of woven flowers. Drive to Yining City, the capital of Ili Kazakh Autonomous Prefecture, where many ethnic groups live together, presenting a diversified cityscape.

Stay: 4* Yining Meijing Hotel or Similar















Day09

Yining 2h/114km Tekes

(B/L/D)

(Kerajun Scenic Area + Kuoxu Grand Canyon - Boat Cruise, Tekes Bagua City, Li Street)

Drive to Karajun Scenic Area and boat tour to the Kuoxu Canyon. 'Kerajun' is a Kazakh word meaning "the mangyuan on the ridge". Kerala precipitation scenic area within the snowy peaks and canyons, forests and grasslands inlaid, spring and summer flowers bloom, beautiful flowers, the morning sunshine and sunset reflecting the lines of soft, clear layers, constituting a picture of art scroll. Kara-jun Scenic Area is an important part of the 'Xinjiang Tianshan' World Natural Heritage. Go to Tekes to visit Bagua City. Take a walk along the Li street.

Stay: 4* Tekes Phoenix International Hotel or Similar

Day10

Tekes 3.5h/270km Nalati

(B/L/D)

(Lavender Fields, Nalati Grassland + Interval Bus, River Valley Grassland)

Travel to the grasslands of Nalati. View lavender fields along the way. In the eastern part of Nalati Town, Xinyuan County, Yili Prefecture, Xinjiang, about 110 km away from Xinyuan County, located on the northern slope of Nalati Mountain, it is a midmontane grassland and one of the world's four major grasslands in the subalpine meadow botanical area developed on the ancient floodplain layer of the Tertiary Period, and has been a famous pastureland since ancient times.

Stay: 4* Nalati Vansen Resort or Similar

Day11

Nalati 2.5h/140km Yining

(B/L/D)

(Gong Nai Si River, Six Star Street, Yining Ice Cream)

Return to **Yining** by bus via **Gongnai Si River**. Upon arrival, visit **Six Star Street**, an ancient neighborhood in Yining City, Yili Prefecture, Xinjiang, which is a city in the south of China, was built in the mid-1930s (1934-1936). The neighborhood is circular in plan, with six main roads radiating outwards from the center, which divides the neighborhood into six sectors, with schools, shops, mosques and other public buildings in the center, and residential areas on the periphery, forming a unique residential pattern and experiencing a strong 'taste of Xinjiang'. The city has a unique residential pattern, experiencing the rich 'Xinjiang flavour'. Arranged for everyone to taste the **Yining ice cream**.

Stay: 4* Yining Meijing Hotel or Similar

Day12

Yining (Train5.5h) Urumqi

(B/L/D)

(Xinjiang International Grand Bazaar)

Take the **train** back to **Urumqi**, afternoon tour of **Xinjiang International Grand Bazaar**, with a strong Islamic architectural style, covering the functionality of the building and the sense of the times on the basis of the re-creation of the prosperity of the ancient Silk Road, focusing on the rich Western ethnic characteristics and regional culture.

Stay: 4* Urumqi Han Tang Hotel or Similar

Day13

Urumqi→Kuala Lumpur

(B)

Transfer to Urumqi int Airport, flight back to Kuala Lumpur

Hotels are subject to local star rating. Itinerary is for reference only, subject to final flight and hotel confirmation.

Include: Air ticket & Taxes、MOB、Check in luggage 20kg Return、Tipping、China Waive Visa

Exclude: Travel Insurance, KL Airport transfer



麦信假期 693178A (KPL NO:4294)
YAKIN TERUS HOLIDAY SDN BHD

TEL: 03-6179 5668